

Protokoll

Styrelsemöte måndag den 3 februari 2025, klockan 17

Förslag på dagordning

1. Mötets öppnande

Närvarande: Katarina Hollertx, Ing-Marie Johansson, Therese Landén, Sofia Levin och Johanna Larsson, På länk: Jayeon Lee och Lina Wallberg.

Presentation för Johanna som är ny.

2. Val av mötesfunktionärer: ordförande Katarina, sekreterare Louise, justerare Sofia.

3. Till nästa verksamhetsplan: hur hanterar vi dokumentation – protokoll (de skulle vara bra om de kunde läggas ut), facebookside och hemsidan. En gemensamhetsyta för att spara protokoll

4. Senaste mötesprotokoll. Vi uppdaterade om om bla skuggutredningen.

5. Genomförda evenemang:

Planerad marknadsförning av Forsa väst i samband med kursstart för nya socinomstudenter fick ställas in.

6. Information från FORSA riksorganisation

- årsmötet den 19 mars 2025 kl 16.00-17.30 i samband med NAPSA-konferensen i Gävle. Forsa Riks står för resekostnaden, övernattnig och konferensavgiften till Napsa-konferensen för medlemmar i Riks-styrelsen som kommer på årsmötet. Jayeon och Sofia åker till Gävle.

7. Lokalt firande av Forsa 40 år – vad gör vi i Väst? FORSA riks bidrar med 5000kr.

Utveckla idén om 'praktiken pågår' (prel.), eventuellt i samarbete med forskningsplattformen KORP. Dilemman i ett visst ämne med panelsamtal osv. Vi spånar om ämnet anhörigstöd. Vi behöver söka pengar för att utöka budgeten.

Louise eller Lina eller Katarina tar upp det med korp förhoppningsvis vid nästa tillfälle annars nästa. Vi kommer behöva tillsätta en arbetsgrupp – till nästa dagordning. Har plattformarna någon ekonomi att använda? Nästa ansökningstillfälle är i Oktober, kan vi klara av att genomföra utan det bidraget om det ska genomföras innan dess? Få med studenter i detta också, går det att få med en kurs, tex social mobilisering.

8. Kommande evenemang

Information om Forsa på socionomutbildningen, med roll-ups som nu finns. Hur gör vi? Marknadsföringsinitiativet ställdes in, vi gör nya försök bla genom att Sofia informerar för termin två. Kanske är det mer rimligt att rikta in oss på termin 6 eller 7 och masterutbildningen. Till verksamhetsplanen: Vi gör en plan för medlemskampanjer.

Flera disputationer under våren, kan vi genomföra samtal som vi gjort tidigare, doktoranden och några/någon från praktiken. Vi ställer frågan till doktoranden om de har förslag för samtalspartner. Vi ställer frågan till dem några veckor efter disputationen. Vad kan vi komma på för titel på evenemangen? Jayeon frågar chatgpt. Till nästa möte: bestämma vem som frågar Love och Åsa, som är de första denna termin.

9. Ekonomi och medlemsantal december 2024

Föredragande: Therese och Katarina.

43 medlemmar har vi nu, vår ambition är 60 🤔.

Therese tar kontakt med skatteverket och gör en ändring angående redovisningsåret. Skatteverket och våra stadgar stämmer inte med datum, Therese ordnar med det genom en ändringsblankett, samt ändrar kontaktuppgifter till skatteverket. Therese ska göra en deklARATION.

Vi planerar att söka pengar från CSA i Oktober.

Vi går back i ekonomin, kan vi få till någon aktivitet som får in pengar. Katarinas förslag är att ta betalt i medlemsavgift för festen kopplat till 40 årsfirandet. Eller att besökare på event får swisha valfritt för fika. Hur gör de andra föreningarna, finns det diskussioner på forsa riks? Går det att äska med pengar från riks från medlemsavgifterna? Frågan tas med till årsmötet.

10. Styrelsemöten

Årsmöte är den 31 mars kl 17-19. Vilken aktivitet kan vi få till mötet?

Kajsa och Tobias projekt om forskningen i Lövgärdet – Sofia frågar dem, gärna om de kan ta med någon från socialkontoret.

Therese vill ha en tävling med Jayeons bok.

Planeringsmöte: 17 mars kl 16, vi ska då göra kahoot och inköpslista inför årsmötet.

11. Övriga frågor

12. Mötes avslutande

Vid pennan: Louise Hellgren

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'Louise Hellgren', written over a horizontal line.

Justerare: Sofia Nord Levin

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'Sofia Nord Levin', written over a horizontal line.